

Eat@ease

盛夏海鮮

新煮意半自助晚餐

BUY 2 GET 1

MONDAY - SUNDAY 星期一至日



Searched Yellow Fin Tuna with Citrus Soba
火炙黃腩吞拿魚柚子蕎麥冷麵



Pan-fried Sea Scallop with Squid Ink Pasta in Urchin Cream Sauce
扒帶子墨汁麵配海膽忌廉汁



Sicily Lobster Pot with Garlic Bread
西西里龍蝦海鮮鍋伴蒜蓉包



Seafood Corner
精選海鮮



Grilled U.S. Prime Beef Rib-Eye with Roasted Herbed Potato
扒美國頂級肉眼扒伴香草燒薯

INCLUDING SALAD BAR, SEAFOOD CORNER AND
DESSERT BUFFET + CHOICE OF SUMMER SEAFOOD
VOYAGE MAIN COURSE^ + DRINK

包括自助沙律吧、精選海鮮及甜品 +
自選盛夏海鮮·新煮意特色主菜^ + 飲品

HK\$168 up起^

For Reservation 訂座

(852) 3958 8355

1/F, Hotel Ease · Tsuen Wan

15-19 Chun Pin Street, Kwai Chung, Hong Kong

旭逸酒店 · 荃灣

香港葵涌圳邊街15-19號1樓

IEI hotel ease
tsuen wan
旭逸酒店 · 荃灣
Managed by Tang's Living Group



Hotel Ease

hotel_ease

- ^Specialties of the semi buffet dinner items are served on a rotational basis.
- *Subject to 10% service charge based on the original price and all diners.
- Available for dine-in only, Monday to Sunday, 6pm-9:30pm.
- Semi Buffet Dinner includes salad bar, seafood corner and dessert buffet, main course from selected menu, coffee or tea.
- Food & beverage items are subject to availability and change without prior notice.
- The images are for reference only.
- The free semi buffet dinner for the 3rd guest is counted based on the lowest price of guest patronage.
- Splitting of table and/or bill is not allowed for the purpose of enjoying the offer.
- This offer is valid from now till 30 September 2019.
- This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- In case of any disputes arising out of this promotion, the decision of Eat@ease shall be final and conclusive.

- ^自選主菜每天輪流供應。
- *另收取以原價計算之加一服務費(包括第3位客人)。
- 只供堂食，不設外賣，適用於星期一至日，6pm-9:30pm。
- 半自助晚餐包括自助沙律吧、精選海鮮及甜品，另包括自選指定主菜一款及咖啡或茶。
- 食品及飲品選擇視乎當天供應情況而定。如有更改，恕不另行通知。
- 圖片僅供參考。
- 第3位客人所享用免費半自助晚餐以最低價錢之顧客收費計算。
- 優惠並不適用於分拆餐檯及/或分拆賬單。
- 優惠由即日起至2019年9月30日。
- 優惠不能與其他優惠或推廣優惠一同使用。
- 如就本推廣有任何爭議，Eat@ease保留最終決定權。